

<p>Announcement Title *</p>	<p>The Saudi British Bank (SABB) announces the start date of electronic voting on Ordinary General Meeting Agenda, (First Meeting) (Reminder Announcement)</p>	<p>يعلن البنك السعودي البريطاني (ساب) عن تاريخ بدء التصويت الإلكتروني على بنود إجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) (إعلان تذكيري)</p>	<p>عنوان الإعلان *</p>
<p>Announcement Detail *</p>	<p>With reference to the announcement of the Saudi British Bank (SABB) on the Saudi Stock Exchange's (Tadawul) website on 28/03/1441H, corresponding to 25/11/2019, regarding the invitation to attend the Ordinary General Assembly Meeting which will be held on Wednesday 21/04/1441H, corresponding to 18/12/2019 at 7:30 pm, at the SABB's Head Office in Riyadh. The Bank is pleased to remind its shareholders who are registered in Tadawulaty, that remote voting on the agenda items of Ordinary General Assembly Meeting will commenced at 10:00 AM on Saturday, 17/04/1441H corresponding to 14/12/2019G, and will continue until 04:00 PM on the day of the Meeting, Wednesday, 18 /12/ 2019. Please note that registration in Tadawulaty service and voting is provided free of charge for all shareholders through the following link: (www.tadawulaty.com.sa)</p> <p>For inquiries please contact the Company Secretary Department on telephone no. 011-4408440 or by email reg.hor@sabb.com</p>	<p>إشارة إلى إعلان البنك السعودي البريطاني (بنك ساب) على موقع السوق المالية (تداول) بتاريخ 28 ربيع الأول 1441 هـ الموافق 25 نوفمبر 2019م بخصوص الدعوة لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية الذي سيعقد بمشيئة الله تعالى في تمام الساعة السابعة والنصف من مساء يوم الأربعاء 21 ربيع الثاني 1441 هـ الموافق 18 ديسمبر 2019م، بالإدارة العامة لبنك ساب بمدينة الرياض، يسر البنك تذكير مساهميه الكرام المسجلين في خدمات تداولاتي بأن التصويت عن بعد على بنود إجتماع الجمعية العامة سوف يبدأ اعتباراً من الساعة العاشرة من صباح يوم السبت بتاريخ 17 ربيع الثاني 1441 هـ الموافق 14 ديسمبر 2019م وحتى الساعة الرابعة عصراً من يوم انعقاد الجمعية يوم الأربعاء تاريخ 21 ربيع الثاني 1441 هـ الموافق 18 ديسمبر 2019م. وسيكون التسجيل والتصويت في خدمات تداولاتي متاحاً ومجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي www.tadawulaty.com.sa :</p> <p>وفي حال وجود أي استفسار نأمل التواصل مع إدارة الأمانة العامة بالبنك خلال أوقات الدوام الرسمي على الهاتف رقم 011 4408440 او عن طريق البريد الإلكتروني reg.hor@sabb.com</p>	<p>تفاصيل الإعلان *</p>